
 

Důvěrné / Confidential 

Zápis ze schůze výboru SRZŠ Klimkovice konané 3. 9. 2024 
 
 
Přítomni:, H.Filipová, N .Schönová, A.Moravcová, J.Vidláková, L.Gebauerová,  N. Telnarová, J.Maková,L. 
Rožnovjáková ,  P. Pitelová,  M. Poštulková, R.Ivanová, J.Štamková, Z.Tvarůžková, K. Hoferková, M.Bláhová, 
G.Demková 
p.zástupkyně H.Škutová, p. ředitelka M. Hoňková 
 
  1. Poděkování za zorganizování akce pro budoucí prvňáčky 
(Lucka, Adéla, Nikola) - velká účast, akci zařadíme mezi každoroční aktivity 
 
2. Revize stavu účtu a pokladny 
Pokladník Jarmila Štamková  vyčíslila zůstatky na  
Běžném účtu: 125.000,- 
Hotovost : 59.000,- 
Z těchto prostředků budeme platit akci RAFTY 8/9/24 - 42.900,-kč 
 

3. Hlasování o výši členského příspěvku pro školní rok 2024-2025 

Jednohlasně odsouhlašeno 400,-kč/rodina 
 
4. Hlasování o příspěvku do tříd na žáka  
Opět jednohlasně schváleno - částka 100,-kč/žák 
 
5. Volby pro školní rok 2024-2025 
Pro nadcházející školní rok byli zvoleni: 
PŘEDSEDA : Pitelová Pavlína 
MÍSTOPŘEDSEDA : Lenka Glombová 
POKLADNÍK : Jarmila Štamková 
KRONIKÁŘ : Kateřina Hoferková 
KONTROLNÍ KOMISE : Gabriela Demková, Jiřina Maková a Radka Ivanová 
 
6. Plánované akce: 
DRAKIÁDA: 13/10- náhradní termín 20/10 
LAMPIONOVÝ PRUVOD: 8/11- hlasováním se rozhodlo o závěrečné OHNIVÉ SHOW - poptá Katka 
VÁNOČNÍ STROM: 29/11 - tentokrát v pátek od 16:00 hod. 
ZÁŠKOLÁCKÝ PLES: 15/2 popř.náhradní termín 22/2- hlasováním se řešilo zda živá či reprodukovaná hudba- Vypadá        
to na DJ- poptá Katka, Lenka, Mirka. (Ta prosím poptá i pronájem SOKOLOVNY a vypůjčku stolů)  
 
Dalšími plánovanými akcemi jsou jako již tradičně :den učitelů, výlet pro NEJ žáky, kuličkiáda, výlet pro rodiče s dětmi 
- RAFTY, turistický výlet - plánujeme větší výlet s vyššími výdaji , dětský den  
 
7. Seznámení s novinkami ve škole 
Paní ředitelka nás informovala o novinkách , které ve škole proběhly .  
(např.  se opravila podlaha v tělocvičně,  
Pořídila se pojízdná plošina a schodolez pro imobilní žačku, modernizací prošly i jazykové učebny, které dnes žákům 
nabízejí moderní prvky pro výuku - speciální brýle a mnoho dalšího...... 
 

 
Všem děkuji za hojnou účast. 
Příští schůze výboru - proběhne 1/10/2024 v 18:00 hod.ve cvičné kuchyňce 
Zapsala Pitelová Pavlína - předseda 

 


